

招生 Admission  
2022/23

聯絡

Contact Us

電郵 Email gydp@hkapa.edu

電話 Telephone 2584 8541

香港演藝學院保留更改課程及廣告內容的權利。

請注意閣下提供的個人資料為自願性質及只供演藝學院用作與課程相關之事宜。根據《個人資料(私隱)條例》，閣下有權向學院要求查閱及改正申請表上所填報的個人資料。

The Hong Kong Academy for Performing Arts reserves the right to alter the programme and advertisement contents as necessary.

Please note that the submission of your personal data is voluntary and will be used by the Academy in its related programmes and activities.

Subject to exemptions under the Personal Data (Privacy) Ordinances, you may request access to and correction of the data by contacting the Academy.



攝影  
Photographer:  
Tony Luk

最新資訊，請瀏覽  
For most updated  
information, please visit

<https://www.hkapa.edu/dance/gifted-young-dancer-programme-gydp>



入學申請經由網上申請系統遞交  
Application via Online Application System:

<https://hkapa.embark.com/apply/gydp>



青年精英舞蹈課程  
香港演藝學院教務處  
香港灣仔告士打道一號

Gifted Young Dancer Programme  
HKAPA Registry  
1 Gloucester Road, Wanchai, HK

GYDP

截止報名  
Application Deadline  
31 May 2022

“QS University Rankings for  
Performing Arts:  
1st in Asia; 10<sup>th</sup> in the World”

“QS 世界大學排名表演藝術類別：  
亞洲第一；全球第10位”



[www.hkapa.edu](http://www.hkapa.edu)

## 青年精英舞蹈課程 Gifted Young Dancer Programme

### 你的青年精英舞蹈課程？

- 課程可配合你們現行的舞蹈訓練
- 學生可享用香港演藝學院世界級設備，並由最富經驗的舞蹈導師提供最優質專業的舞蹈藝術訓練
- 為富有舞蹈才能的年輕舞蹈員做好準備，以便日後在演藝學院接受全日制學習

### Your unique GYDP training programme?

- To complement and supplement your current dance training
- To provide a high level of technical and artistic training at the world class facilities with Hong Kong's most experienced dance teachers at the Hong Kong Academy for Performing Arts ("the Academy")
- To prepare talented young dancers for entry into post-secondary full-time study at the Academy

### 課程提供多元的舞蹈培訓，包括：

- 技巧課：芭蕾舞、現代舞和中國舞，並由現場琴師伴奏
- 舞蹈劇目課：揉合各種舞蹈風格和創作元素

The programme offers a broad spectrum of dance techniques and related studies, including the following:

- Technique Class: Ballet, Contemporary Dance and Chinese Dance with live accompaniment
- Repertory Class: a wide range of dance styles and creative component



## 課程內容 Programme

### GYDP 團隊包括：

- 舞蹈學院全職教師
- 來自舞蹈界資深的導師

### 客席導師包括：

- 香港芭蕾舞團藝術總監和導師
- 國際知名大師級舞蹈家、排練導演和編舞家

### The GYDP team consists of:

- Full-time faculty of School of Dance
- Highly qualified and experienced teachers from the dance profession

### Guest teachers including:

- Hong Kong Ballet artistic team
- Renowned international master teachers, repetiteur and choreographers

### 演出活動 Performances Activities

GYDP 學生在校內和校外均有不同的演出機會，除了學期末和開放日演出外，學生還可參與校外各式各樣的舞蹈表演。過往活動包括由康樂及文化事務署舉辦的《舞蹈日》、《青年音樂舞蹈馬拉松》舞蹈演出和香港文化中心《大堂節目演出》；以及西九文化區管理局的《WeDance》活動。

GYDP students take part in a wide range of performance opportunities both at the School and in outreach activities. In addition to the end-of semester showings and Open Day showings, students participate in different kinds of performances and events: Leisure and Cultural Services Department's Dance Day, Youth Music and Dance Marathon and Hong Kong Cultural Centre Foyer Performance; and West Kowloon Cultural District Authority's WeDance.

### 獎學金 Scholarships

本院設有多個獎學金以資助有才能而具經濟需要的學生。自 2019 年起，與香港學界舞蹈節協會合辦青年精英舞蹈獎學金計劃，資助一些經濟有需要並希望在中學畢業後接受全日制舞蹈訓練的優秀學生。得獎學生除獲得全額學費資助外，還有交通津貼。

A number of scholarships are available to students based on their talents and financial need. From 2019, co-organized with the Hong Kong Schools Dance Association, a scholarship scheme was set up to finance talented students who wish to pursue full-time dance training once they have completed secondary school. It covers school fees and travelling expenses.

### 藝術有出路 Career Prospects

GYDP 畢業生大部分以優異成績成功考進全日制舞蹈課程，個別負笈海外升學。過往十多年，這班舞蹈精英除獲聘任專業舞者外，還會以自由藝術家身份繼續發展編 / 創及演出，或從事藝術教育或藝術行政等工作，活躍於本地及國際交流活動，成就個人的專業旅程。

Our graduates proceed to full-time study at the Academy and overseas institutions with overseas and local scholarship. They find employment as dance teachers, choreographers, administrators, professional dancers in Hong Kong there and abroad. Graduates enjoy their successful portfolio career with independent dance companies, dance centre, community centres, dance schools, international exchange projects and residency.

## 入學要求及資料 Entry requirements & information

### 青年精英舞蹈課程 GYDP

入學要求 Entry Requirements	年滿 14 歲至 18 歲而富舞蹈才能的青少年 Open to talented young dancers aged 14 to 18.
學習年期及時間 Schedule	2022 年 10 月至 2023 年 7 月 逢週六下午二時至五時 Academic year from October 2022 to July 2023. Every Saturday from 2pm to 5pm.
學費 Fee	全年學費 9,200 港元 HK\$9,200 per year

### 種籽計劃 SEED

入學要求 Entry Requirements	年滿 11 歲至 13 歲極具舞蹈潛能的青少年 Potentials young dancers aged 11 to 13. 學生將會接受每學期 16 週，每週六早上一節 2 小時的體適能訓練，以加強學生之基本技巧及為將來參加「青年精英舞蹈課程」作好準備。 Students will receive a 2-hour session of "Body Work" during a weekend morning over 16 weeks in a Semester.
學習年期及時間 Schedule	2022 年 10 月至 2023 年 7 月 逢週六，一節兩小時的上午課 Academic year from October 2022 to July 2023. Every Saturday, 2 hours morning session.
學費 Fee	全年學費 5,000 港元 HK \$5,000 per year

### 地點 Venue

灣仔香港演藝學院  
The Hong Kong Academy for Performing Arts, Wanchai

### 截止報名 Application Deadline 31/5/2022

鑑於新型冠狀病毒疫情 (COVID-19) 的最新進展，舞蹈學院決定今年的遴選以提交視頻考核形式進行。這可避免考生在遴選面試過程中發生交叉感染的風險。有關視頻影片要求，請參考網上「考試內容」。

In view of the latest developments on the outbreak of novel coronavirus (COVID-19), the School of Dance has decided the format from audition to video submission. This is to avoid risks of cross infections among applicants during the audition process. Please submit the audition video according to the "Audition Contents" from official website.